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Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

„Mikor lesz Dévaványán többfunkciós, középiskolai, városi sportcsarnok? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dévaványa települése évek óta arra vár, hogy végre felépüljön a többfunkciós középiskolai -
városi sportcsarnok . A középiskolás fiatalok több éve várják már ezt a sportlétesítményt, hog y
a kötelező mindennapos testnevelési órákat ne az aulában, az étteremben, a folyosón, vagy a z
osztályteremben töltsék el, ahol se öltöző , se tisztálkodási lehetőség nem áll fiataljaink
rendelkezésére .
Az elmúlt években a jól teljesítő Magyar Állam több száz milliárd forintot fordított a felcsúti- ,
a győri, a debreceni-, a ferencvárosi, stb . pazar futball-arénákra, azonban a dévaványai
sportcsarnokra valahogy soha nem jutott forrás .
A dévaványai középiskola alapító igazgatója, Dr . Ágoston Sándor nagyon régóta küzd azért ,
hogy a fent említett sportcsarnok megvalósulhasson éppen ezért időszerű a kérdésse l
foglalkozni .

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztelő válaszát :

- Terveznek-e bármilyen pályázati forrást megnyitni a Dévaványán többfunkciós ,

középiskolai, városi sportcsarnok megépítésének céljára ?

- Ha igen, ezt külön kormányzati vagy egyéb forrásból támogatnák–e ?

Várom érdemi válaszát .

Tisztelettel ,
Budapest, 2018 . június 19 .

Lt~l'cács László György ,
országgyű lési képviselő
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